
SYYSNEUVOTTELUPÄIVÄT JÄRVENPÄÄSSÄ

Osastomme sai toimia isäntänä, kun marraskuun 15. päivänä paikallisseurojen edustajat
kokoontuivat keskustelemaan yhteisistä asioista Järvenpää-taloon.
Aamukahvia oli tarjolla klo 10 lähtien. Keskusseuran toimiston väki, Jatta ja Malla, saapuivat jo
pian 9 jälkeen tulevalla junalla järjestelemään kokouspaikkaa kuntoon. Ensimmäiset edustajat
saapuivat Tampereelta, ja kun kokous alkoi klo 11.00 oli paikalla väkeä vähän yli 60 osallistujaa 25
osastosta.
Järjestävän yhdistyksen edustajana lausuin muutaman sanan ja seuramme puheenjohtaja Jaakko
Kuusela avasi kokouksen. Ennen varsinaista kokousta lähetystösihteeri Tamás Orosz toi terveiset
Unkarin Suurlähetystöstä sekä Brysselistä. Vilkasta keskustelua käytiin sääntömuutoksista ja
Seuran kehittämissuunnitelmista. Välillä nautimme herkullista lohikeittoa ja salaattia sekä
jälkiruuaksi kahvia suklaakakun kera. Lounaan jälkeen kokous siis jatkui ja keskustelussa pidettiin
tärkeänä Keskusseuran hallituksen jäsenmäärän pienentämistä 30 jäsenestä 8-12 jäseneen. Uusi
aluejako herätti myös ajatuksia. Toivottiin myös, että Unkaria pidettäisi enemmän esillä
lehtiartikkelein ja myyntipöydin eri tilaisuuksissa. Kotisivut todettiin erinomaisiksi tiedon lähteiksi.
Niitä lukevat nuoretkin.
Olimme pystyttäneet ylälämpiöön esille vácilaisten nuorten piirustuksia ja moni katseli niitä
kiinnostuneena.
Kokous loppui neljän maissa ja ennen kotiinlähtöä purimme näyttelyn ja veimme seinäkkeet alas
kellarin eteiseen odottamaan seuraavia näyttelyjä.
Osanottajat tuntuivat olevan tyytyväisiä kokoukseen ja niin olimme mekin, isännät.

Heli


